

[View this email in your browser](#)

Monheim Triennale

~~july 1st - 5th 2020~~ july 1st - 4th 2021

Please scroll down for the English Version

Live-Stream Konzert mit Robert Landfermann, Harfenistin Kathrin Pechlof und Achim Tang



Für den kommenden Live-Stream freuen wir uns den Kölner Bassisten und Triennale Künstler [Robert Landfermann](#) zusammen mit der Berliner Harfenistin [Kathrin Pechlof](#) im [virtuellen Konzertraum](#) der Monheim Triennale begrüßen zu dürfen. Moderator ist wie immer unser [Improviser in Residence](#) Achim Tang.

Das Konzert wird am Dienstag, den **21. April um 19 Uhr** live auf [Facebook](#) sowie auf www.monheim-triennale.de übertragen.

Das Besondere diesmal: Kathrin Pechlof ist Teil eines beeindruckenden Projekts, das [Robert Landfermann](#) für die erste Ausgabe der Monheim Triennale plant. Für die Hommage an seinen am Rhein gelegenen Geburtsort Oberwinter hat Landfermann exklusiv für die Monheim Triennale ein Ensemble zusammengestellt, das einige der besten Improvisatorinnen und Improvisatoren Europas vereint.

Monheim Triennale

~~july 1st - 5th 2020~~ july 1st - 4th 2021

Livestream concert with Robert Landfermann, harpist Kathrin Pechlof and Achim Tang



For our next livestream, we are delighted to present the Cologne bass player and Triennale artist [Robert Landfermann](#) and the Berlin harpist [Kathrin Pechlof](#) in our [virtual concert space](#) of the Monheim Triennale.

The concert will be hosted by our [improviser in residence](#) Achim Tang and broadcast live on Facebook as well as www.monheim-triennale.de on Tuesday, **21 April at 7 pm**.

What's special this time? Kathrin Pechlof is part of a particularly special project which [Robert Landfermann](#) has planned for the first edition of the Monheim Triennale in 2021. In tribute to his birthplace Oberwinter, on the banks of the river Rhine, Robert Landfermann has assembled an ensemble exclusively for the Monheim Triennale, bringing together some of the best improvisers in all of Europe.



Copyright © 2020 Monheim Triennale, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

